

SPIS TREŚCI

Wstęp	5
Bóg rozumu się nie boi [źródło: „Gazeta Wyborcza”, tekst wspólny z Tomaszem Piątkiem, 5–6 listopada 2016]	7
POLITYKA	15
Teraz Ku*** My [źródło: naTemat.pl, 17 listopada 2015]	17
Nie w naszym imieniu [źródło: naTemat.pl, 23 listo- pada 2015]	20
Warto mieć pod górę [źródło: Facebook, tekst 1, 16 września 2016]	23
Po co nam wolność? [źródło: „Gazeta Wyborcza”, 17–18 września 2016]	26
Prawda [źródło: Facebook, 13 lutego 2016]	30

Daliśmy sejmowym małpom brzytwy, to mamy [źródło: naTemat.pl, 4 sierpnia 2015]	32
Wszyscy jesteście priorytetowi. Wszyscy jesteście ważni [źródło: naTemat.pl, 16 września 2015]	35
Ten ma rację, kto mocniej bije [źródło: Onet.pl, luty 2013]	39
Kukiz, polityk, jakich wielu [źródło: naTemat.pl, 26 kwietnia 2015]	41
Wybory strachu [źródło: naTemat.pl, 26 maja 2014] .	43
Uchodźcy (tytuł pierwotny: Wątpliwości wyszły z mody) [źródło: naTemat.pl, 2 października 2015]	46
Przemówienie Szydło w Sejmie [źródło: Facebook, 29 grudnia 2015]	49
Nowy rząd na szkodę Polski [źródło: naTemat.pl, 9 listopada 2015]	51
24. urodziny Radia Maryja [źródło: Facebook, 5 grud- nia 2015]	55
Katastrofa smoleńska [źródło: Facebook, 10 grudnia 2015]	56
Konstytucja (tytuł pierwotny: Jeszcze w lutym 2016) [źródło: Facebook, 16 lutego 2016]	58
Profesor Rzepliński [źródło: Facebook, 21 grudnia 2015]	59
Polska po PiS-ie [źródło: Facebook, 26 stycznia 2016]	62
Do elit PiS-u (tytuł pierwotny: Elita PiS) [źródło: Facebook, 9 lutego 2016]	65
My, ludzie drugiego sortu [źródło: Facebook, 1 marca 2016]	68
Patriotyzm [źródło: Facebook, 5 stycznia 2016]	70
Siedzącym cicho krzywdą się nie dzieje [źródło: „Ga- zeta Wyborcza”, 4–5 lutego 2017]	71
Kaczyński z 7 marca 2016 [źródło: Facebook, 7 marca 2016]	75
Wrogowie narodu [źródło: Facebook, 18 stycznia 2016]	77
Beata, publikuj [źródło: Facebook, po 10 marca 2016]	78
Dowód demokracji [źródło: Facebook, 17 marca 2016]	79

PiS-owcy [źródło: Facebook, 7 maja 2016]	81
Oczernianie poprzedników [źródło: Facebook, 11 maja 2016]	83
Macierewicz to narzędzie, którym Kaczyński szkodzi Polsce [źródło: Onet.pl, 16 maja 2016]	84
Prezydentura nie tylko zmarnowana, ale żenująca [źródło: Onet.pl, 24 maja 2016]	87
Odwrócona rzeczywistość PiS-u [źródło: Facebook, 25 maja 2016]	92
Minister od pogardy, Konstanty Radziwiłł [źródło: Onet.pl, 30 maja 2016]	93
Jest prosty sposób na PiS: wystarczy przestrzegać pra- wa [źródło: Onet.pl, 2 czerwca 2016]	97
Czego mi brakuje u polityków opozycji [źródło: Face- book, bez daty]	100
Boże, co powie PiS [źródło: „Gazeta Wyborcza”, 13–14 sierpnia 2016]	101
Antoni Macierewicz może zagrażać polskiej racji sta- nu [źródło: Onet.pl, 20 czerwca 2016]	105
PiS rynsztoka się chwytą (a raczej od dawna w nim się tapla) [źródło: Onet.pl, 23 czerwca 2016]	110
Szydło przemówiła po raz drugi [źródło: Facebook, 5 lipca 2016]	114
Kaczyński boi się najbardziej [źródło: Facebook, lipiec 2016]	116
Śledztwo w sprawie nazwania Szydło nędznym błą- znem [źródło: Facebook, 18 lipca 2016]	117
TK [źródło: Facebook, 5 sierpnia 2016]	118
76. miesięcznica smoleńska, 10 sierpnia 2016, Warszawa [źródło: Facebook, 10 sierpnia 2016] ..	120
Napaść na ludzi KOD-u na pogrzebie „Inki” i „Zagończyka” [źródło: Facebook, 26 sierpnia 2016]	123
Nie odpuszczać [źródło: „Gazeta Wyborcza”, 27–28 sierpnia 2016]	126

Zakaz handlu w niedzielę [źródło: Facebook, 20 września 2016]	130
PiS – Posady i Swoi (tytuł pierwotny: TKM) [źródło: Facebook, 21 września 2016]	132
PiS-owska komisja weryfikacyjna do spraw reprywaty- zacji [źródło: Facebook, 19 października 2016] . . .	134
Zasady czy ludzie? [źródło: Facebook, sierpień 2016] .	136
Moje zastrzeżenia do Kijowskiego [źródło: Facebook, 28 października 2016]	137
Cztery tysiące za dziecko z gwałtu [źródło: Facebook, 4 listopada 2016]	140
Cytat [źródło: Facebook, 4 listopada 2016]	142
Pierwszy rok rządów PiS-u [źródło: niepublikowany, 15 listopada 2016]	143
Ludzi dobrej woli jest więcej [źródło: „Gazeta Wybor- cza”, 19–20 listopada 2016]	147
Pułkownik Mazguła [źródło: Facebook, 5 grudnia 2016]	152
Esbeckie emerytury [źródło: Facebook, 26 listopada 2016]	154
Zdelegalizować PiS [źródło: „Gazeta Wyborcza”, 10–11 grudnia 2016]	157
Dlaczego PiS wrzeszczy, zamiast rozmawiać [źródło: Facebook, 13 grudnia 2016]	163
Trochę szacunku dla samych siebie [źródło: „Gazeta Wyborcza”, 3 stycznia 2017]	165
Rzeczywistość [źródło: Facebook, 6 maja 2016]	169
Prawda nas wyzwoli [źródło: „Gazeta Wyborcza”, 14–15 stycznia 2017]	170
KOŚCIÓŁ	175
Kościół żądny władzy i pelen hipokryzji [źródło: naTemat.pl, 4 maja 2014]	177
W imię Boga Wszechmogącego [źródło: naTemat.pl, 16 lipca 2014]	181

Stop nachalnej katopropagandzie [źródło: naTemat.pl, 11 marca 2013]	184
Wara wam, politycy i księży, od rozdziału Kościoła od państwa [źródło: naTemat.pl, 17 sierpnia 2015] ..	187
Precz z dyktatem fanatyków (tytuł pierwotny: Mam dość Królikowskiego i ferajny) [źródło: naTemat.pl, 28 stycznia 2014]	192
Świętsi od Jezusa, bardziej rodzinni od apostołów [źródło: naTemat.pl, 14 sierpnia 2013]	196
Jeśli Bóg istnieje [źródło: naTemat.pl, 26 sierpnia 2013]	201
Pięknie już było. Przed Franciszkiem [źródło: naTemat.pl, 17 września 2013]	203
Naród, ojczyzna, ściema [źródło: naTemat.pl, 10 grudnia 2013]	206
Gender to jest wojna kobiet [źródło: naTemat.pl, 28 grudnia 2013]	210
Ludzki pan [źródło: niepublikowany, bez daty]	215
Polski interes państwa Watykan [źródło: naTemat.pl, 10 stycznia 2014]	220
Oko zamiast mózgu [źródło: naTemat.pl, 23 stycznia 2014]	224
Papież Franciszek i Światowe Dni Młodzieży (tytuł pierwotny: Papież Franciszek) [źródło: Facebook, 27 lipca 2016]	229
Kościół i nacjonalizm [źródło: Facebook, 17 sierpnia 2016]	231
Kastracja księży i zakaz operacji raka prostaty [źródło: Facebook, 25 września 2016]	233
Masaż i klauzula sumienia [źródło: Facebook, ok. 17 maja 2016]	235
KOBIETY	237
Zadbana kobieta [źródło: Facebook, 1 lipca 2016] ...	239
Porucznik Columbo (czyli o mężczyznach) [źródło: Facebook, 12 listopada 2015]	241

Kobieta – człowiek czy dama [źródło: Facebook, 5 sierpnia 2016]	242
Piersi [źródło: Facebook, 5 sierpnia 2016]	244
Komplementy [źródło: Facebook, bez daty]	245
Nie ma walki o aborcję, jest walka o władzę [źródło: naTemat.pl, 28 września 2013]	248
Szmaty maszerują, szmaciarze świrują [źródło: naTe- mat.pl, 20 maja 2014]	251
Płeć trzymająca język [źródło: naTemat.pl, 20 wrze- śnia 2014]	254
Ginekolog to nie dentysta, czyli z podręcznika MEN [źródło: naTemat.pl, 15 kwietnia 2015]	257
Prawa człowieka dla kobiet [źródło: Facebook, 10 kwietnia 2016]	260
Nieme kobiety w Sejmie [źródło: Facebook, 19 kwiet- nia 2016]	264
Nie dajmy „szmacie” zamydlić sobie oczu [źródło: naTemat.pl, 25 maja 2016]	266
Paulina Młynarska i Matka Teresa [źródło: Facebook, 6 września 2016]	269
500 Plus (tytuł pierwotny: Luty 2016 – po wprowa- dzeniu 500 Plus) [źródło: Facebook, 9 lutego 2016]	271
Moje ciało należy do mnie [źródło: Facebook, 25 września 2016]	272
Zmiećmy samozwańczych władców kobiet [źródło: „Gazeta Wyborcza”, 1–2 października 2016]	273
Nie jesteśmy psami, żeby nas wyprowadzać [źródło: „Gazeta Wyborcza”, 15–16 października 2016]	277
Chazan [źródło: Facebook, 23 kwietnia 2016]	278
Kobiety z życia publicznym [źródło: Facebook, 18 października 2016]	283
Kobiety polityczki [źródło: Facebook, 4 listopada 2016]	285
Przestańcie nami pomiatać [źródło: „Gazeta Wybor- cza”, 5–6 listopada 2016]	286

Ogórek [źródło: Facebook, 14 grudnia 2016]	291
MEDIA	295
Prawda [źródło: Facebook, 17 listopada 2016]	297
Do sztambucha nadludziom, nadredaktorom i nad-Polakom [źródło: naTemat.pl, 14 października 2013]	299
Towarzysz Szmaciak w natarciu [źródło: naTemat.pl, 17 października 2013]	302
Koniec z faszystami w moich programach [źródło: naTemat.pl, 11 listopada 2013]	304
Jeszcze o wolności i cenzurze [źródło: naTemat.pl, 13 listopada 2013]	307
Żeby debata miała sens [źródło: naTemat.pl, 14 kwietnia 2014]	311
Nie chcę kłamców w telewizji [źródło: naTemat.pl, 29 czerwca 2015]	315
Przemysł pogardy? Raczej zastraszania [źródło: naTemat.pl, 14 października 2015]	318
Pani Eliza zaorała [źródło: Facebook, 3 lutego 2016]	323
Z kim (nie) rozmawiać [źródło: Facebook, 3 marca 2016]	325
Opiniotwórczość [źródło: Facebook, 28 czerwca 2016]	327
Obiektywizm [źródło: Facebook, 21 lipca 2016]	330
Eksperci [źródło: Facebook, 4 sierpnia 2016]	333
Media [źródło: Facebook, 16 października 2016]	335
Reżimowe media [źródło: Facebook, bez daty]	336